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U Areni se ostaje najmanje 14 dana, 350 pacijenata na kiseoniku 

Od kovida 19 u privremenoj bolnici u Beogradskoj areni trenutno se leči 480 pacijenata. Najmlađi ima 21 

godinu, dok najstariji pacijent ima 94 godine. Na kiseoničkom lečenju nalazi se 350 pacijenata. Iz bolnice 

navode da u poslednje vreme dolaze sve teži pacijenti koji imaju obostrane, teže upale pluća. 

U privremenoj bolnici u Beogradskoj areni i dalje ima slobodnih mesta. U Areni se leči 480 pacijenata, a 

dostupno je 510 mesta za obolele od kovida 19. 

Koordinator privremene bolnice u Beogradskoj areni Vlado Batnožić je rekao za RTS da je u najveću 

kovid bolnicu u Srbiji tokom prethodnog dana i noći primljeno 29 pacijenata, a da je otpušten 21 

pacijent. 

"To je nešto manji broj nego što je uobičajeno radnim danima, kada primamo od 40 do 50 pacijenata, a 

isto toliko otpuštamo", naveo je Batnožić. 

Istakao je da najmlađi pacijent ima 21 godinu, dok najstarija osoba koja se leči u Areni ima 94 godine. 

Kada je reč o polnoj strukturi pacijenata, Batnožić je rekao da su u Areni smeštene 172 žene i 308 

muškaraca. 

"U Arenu dolaze sve teži pacijenti"  



 
 

Batnožić je napomenuo da je stabilno stanje svih pacijenata, ali i da u poslednje vreme u Arenu dolaze 

sve teži pacijenti. 

"U početku je bilo sa jednostranom ili lakšom obostranom, a ovoga puta dolaze svi sa obostranom, 

težom upalom pluća. Kao što vidite, stvar se malo pogoršava kod pacijenata", kazao je Batnožić. 

Dodao je da pacijenti u privremenoj bolnici u Beogradskoj areni leže najmanje deset dana, ali da je 

uobičajena dužina trajanja boravka u Areni 14 dana. 

"Na kiseoniku je trenutno 350 pacijenata. Jako je velika brojka. Mi smo maksimalno naše kapacitete 

ispunili sa kiseonikom, više nemamo mesta sa kiseonikom", istakao je Batnožić. 

U privremenoj bolnici u Areni radi medicinsko osoblje iz skoro 20 različitih zdravstvenih ustanova. 

Batnožić je naveo da je angažovano 60 lekara i 100 medicinskih sestara. Ističe da je mali broj njih zaražen 

u ovom trenutku. 

"Negde oko desetak do 12, ali niko se nije zarazio u Areni. Obično donose iz kuća, iz porodica. Mi puno 

vodimo računa o oblačenju, odnosno o svim zaštitnim sredstvima koje nosimo i nema zaraženih u ovoj 

instituciji, u Areni", rekao je Batnožić. 

 

 

Tiodorović: Ako se ovako nastavi, moraćemo da razmišljamo o vanrednom stanju ili policijskom času 

Epidemiolog i član Kriznog štaba Branislav Tiodorović rekao je za RTS da nije došlo do poboljšanja 

situacije i dodao da će, ako se nešto ne promeni, morati da se razmišlja o uvođenju rigoroznijih mera. 



 
 

Branislav Tiodorović je, govoreći u Dnevniku RTS-a, rekao da su postojeće mere sasvim dobre ako bi ih se 

svi pridržavali i ako bi bile adekvatno kontrolisane. 

Tiodorović kaže da je struka očekivala da će doći do smirivanja situacije i da ćemo imati bolji trend. 

"To se nije desilo, možda postoji stagnacija i nije optimistička procena. Moraćemo da donesemo mere 

koje će možda biti efikasnije kako bismo ostvarili cilj i ušli u praznike bolji", istakao je epidemiolog.  

Napominjući da nam "ne treba lažni populizam", Tiodorović je rekao da će, ako se ovako nastavi, Krizni 

štab morati da razmišlja o uvođenju vanrednog stanja i policijskog časa. 

"To sve zavisi da li ćemo pokazati odgovornost", istakao je epidemiolog. 

Ukazuje da svakako moraju biti uvedene mere za državljane Srbije koji iz inostranstva dolaze u zemlju, i 

to mere poput onih koje su na snazi u tim državama. 

"Negativan pi-si-ar test, ne stariji od 48 sati, a oni koji ga nemaju, moraće u karantin 10 dana. To je 

najsigurnije da primenimo što se već primenjuje u Evropi. Biće zelenih lista, na kojima će biti nekih 

zemalja kao što je Finska, koja je najbolja, Estonija", naveo je član Kriznog štaba. 

Tiodorović objašnjava da svi izveštaji, pogotovo u lokalnim samoupravama, govore da se dobro 

kontrolišu mere, a ipak se došlo u situaciju da dosta ljudi zahteva hospitalizaciju. 

Uporedio je Kruševac sa Trstenikom, koji ima mnogo manje stanovnika, a broj zaraženih u ta dva mesta 

je približno isti. 

"Ipak tamo nešto ne funkcioniše. Lokalna samouprava mora bolje da sprovodi mere. Možda će nas to 

dovesti u situaciju da budu strože mere", napomenuo je epidemiolog. 

Sednica kriznog štaba zakazana je za ponedeljak u 15.30. 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Brnabić: Imaćemo prve vakcine do kraja ove godine 

Premijerka Ana Brnabić izjavila je da će Srbija dobiti prve vakcine protiv kovida 19 do kraja ove godine, 

kao i da njena nedavna izjava o vakcinama nije dobro protumačena u medijima. 

"Videla sam neke natpise u medijima koji nisu tačni, izvučen je deo mog govora povodom obeležavanja 

Međunarodnog dana ljudskih prava. Srbija će, kao što je obećao i predsednik (Aleksandar) Vučić, biti 

jedna od zemalja koja će dobiti prve vakcine protiv koronavirusa", poručila je Brnabićeva posle obilaska 

radova na Moravskom koridoru. 

Kaže da kada je govorila o tome da je jedna kompanija rekla da Srbija može da dobije vakcine tek u 

decembru 2021. godine, da je to tačno, ali je to samo jedna kompanija, ali da se razgovara sa svim 

kompanijama. 

"Srbija nije zemlja kakava je bila ranije, već zemlja koja danas ima političku snagu i kredibilitet. Tu 

vakcinu ćemo zaista i imati u decembru ove godine", naglasila je premijerka Brnabić. 



 
 

 

 

Milika Ašanin za RTS: Pune bolnice, sve ide od neadekvatnog ponašanja 

Direktor Kliničkog centra Srbije Milika Ašanin kaže za RTS da je otvaranje kovid bolnice u Batajnici bilo 

spasonosno jer su, dodaje, svi bolnički kapaciteti bili prenategnuti. 

Na lečenju od kovida-19 u bolnicama širom Srbije je 8.667 pacijenata, a direktor Kliničkog centra Srbije 

kaže da je otvaranje bolnice u Batajnici došlo u poslednjem trenutku. 

"Svi kapaciteti bili su prenategnuti, ovo je značajno podiglo krivu bolničkih kapaciteta. Čini mi se da smo 

kupili vreme dok ne osetimo prve povoljne efekte mera, koje su naši građani počeli da poštuju", rekao je 

Milika Ašanin gostujući u Dnevniku RTS-a. 

Prema njegovim rečima, na lečenju u Batajnici su 483 pacijenta, od kojih je 48 intubirano. 

"Ne smem da pomislim šta bismo radili da prošle nedelje nismo imali ovakvu bolnicu", istakao je direktor 

Kliničkog centra Srbije. 

Navodi da u bolnici postoje izuzetni uslovi - svi kreveti u jedinici intenzivne nege imaju respiratore, 

pacijenti se prate putem monitora od prijema do otpusta. 

Otvoren je i kol centar na broju 011 3662 777 putem kog će od 8 od 20 časova svakog dana moći da se 

dobiju sve informacije o stanju pacijenata koji leže u kovid bolnici u Batajnici. 

"Svaki bolesnik nalazi mesto"  



 
 

Ašanin je rekao da se održavaju trendovi punih bolničkih kapaciteta. 

Prema njegovim rečima, u prijemnoj ambulanti Infektivne klinike obavi se svakog dana između 350 i 400 

pregleda, a od 15 do 20 odsto pacijenata zahteva bolničko lečenje. 

"U ovom momentu svaki bolesnik nalazi mesto, zadržavamo visok nivo hospitalizovanih što utiče da 

imamo niži mortalitet od drugih država", naglašava direktor KCS. 

Ukazao je da podaci Gradskog zavoda za javno zdravlje pokazuju da se prošle nedelje javilo 45.000 

građana sa simptomima respiratorne infekcije i temperaturom. Od 21.000 njih je uzet bris. 

"Iz tih brojeva ide veliki broj prijema i onda nam ostaje borba za spasavanje života građana. Sve ide od 

neadekvatnog ponašanja", naveo je direktor Kliničkog cnetra Srbije. 

Istakao je da zaposleni u KCS rade na dva koloseka, u kovid i nekovid delu, koji je morao da se prilagodi 

protivpandemijskim merama. 

"Kadrovi su nam raspoređeni, smanjili smo kapacitete nekovid dela prvo na 50 odsto, a sada smo na 30-

40 odsto. Radimo da zbrinemo hitne i hronične bolesnike koji su došli u neodložna stanja, najviše 

kardiovaksularne, maligne bolesti, komplikacije od dijabetesa", napomenuo je Ašanin. 

 

 

KRIZNI ŠTAB ZASEDA: SRBIJA PRED NOVIM MERAMA! Lokali ostaju ZATVORENI tokom vikenda, 

ograničenja se produžavaju, ali na stolu je i moguća NOVA ZABRANA 

Nova sednica Kriznog štaba za borbu protiv korona virusa održava se danas, jer postojeće mere prestaju 

da važe u utorak, 15. decembra, a koje će, prema najavama članova Kriznog štava, sutra biti i produžene. 



 
 

Sednica je zakazana za 15.30, a na stolu će se pored produženja postojećih mera naći i predlog da se 

uvede obavezan negativan pi-si-ar test za sve koji ulaze u Srbiju pred praznike, bez obzira na to da li su 

naši ili strani državljani, i bez obzira na to iz koje zemlje dolaze, saznaje "Blic". 

Pi-si-ar test ne sme biti stariji od 48 sati, a ko nema test moraće u karantin. O tome je juče govorio i 

profesor dr Branislav Tiodorović. 

- To je najsigurnije da primenimo što se već primenjuje u Evropi. Biće zelenih lista, na kojima će biti nekih 

zemalja kao što je Finska, koja je najbolja, Estonija - naveo je član Kriznog štaba. 

Da bi bilo realno očekivati da budu donete mere poput obaveznog negativnog pi-si-ar testa ili karantina 

nedavno je rekao i državni sekretar Ministarstva zdravlja Mirsad Đerlek. 

- Apelovao bih i na uvođenje karantina, ljudi su željni kontakata a suština je da smanjimo broj kontakata. 

To jeste rigorozno ali uz kontrolu poštovanja te mere, kontrolisali bismo te ljude koji dođu - naveo je 

Đerlek. 

O aktuelnim, ali i novim merama govorio je juče i dr Predrag Kon. 

- Produženja postojećih mera će svakako biti, kao i eventualnog dodavanja novih, a razmišljamo i o 

zabrani kretanja - rekao je juče gostujući na tv Prva dr Predrag Kon. 

Karantin 5 dana 

Karantin će trajati 5 dana, a moći će da ga napuste ukoliko u tom periodu ne razviju simptome korona 

virusa. 

Prema rečima našeg izvora, moguće da će pojedini biti oslobođeni mere karantina. To vi važilo za one 

građane koji dolaze zemalja sa niskm stopom aktivnih slučajeva, poput Finske i Estonije. 

Slične mere za ulazak u zemlju postoje i u mnogim drugim državama, a gotovo identične su na snazi u 

Nemačkoj i nekim američkim državama. 

Ono što već postoji to je mera zdravstvenog nadzora, koje je uvedena letos, kada je veliki broj naših 

građana nakon drugog talasa epidemije, otputovao na letovanje uglavnom u okolne zemlje. 

Moguć i policijski čas 

Napominjući da nam "ne treba lažni populizam", Tiodorović je rekao da će, ako se ovako nastavi, Krizni 

štab morati da razmišlja o uvođenju vanrednog stanja i policijskog časa. 

- To sve zavisi da li ćemo pokazati odgovornost - istakao je epidemiolog. 

Da je jedna mera o kojoj se razmišlja i zabrana kretanja potvrdio je i dr Kon. 

- Objavljuju se i pozivaju preko društvenih mreža na proslave, žurke u iznajmljenim prostorima. To se 

dešava, to je nešto što nije pojedinačni slučaj, ima i otvorenih poziva. Veliko je pitanje da li je moguće u 



 
 

okviru privatnih aranžmana i dogovora to moguće kontrolisati. To je jedan od razloga zbog kojih 

razmišljamo o ograničenju kretanja, a ono zadire u ljudska prava i traži pravne okvire - rekao je dr Kon. 

Postojeće mere 

Maske 

Maske su obavezne u zatvorenim prostorima, dok je na otvorenom preporučena osim kada se gužva na 

otorenom nemože izbeći, odnosno kada je nemoguće na otvorenom obezbediti distancu veću od 1,5 

matra - u redovima ispred banke, pošte, i slično. 

Distanca 

Za vreme boravka na javnim mestima, između okupljenih mora postojati distanca od dva metra, 

odnosno svaka osoba mora zauzimati minimum četiri kvadratna metra, odluka je Vlade Srbije još od 

sredine oktobra. 

Okupljanje do pet ljudi 

Početkom novembra doneta je odluka da se dotadašnja mera zabrane okupljanja od 30 ljudi smanji na 5 

ljudi, ali na javnim manifestacijama. Ta mera se, kako je pojašnjeno, ne odnosi na radnu sredinu i škole. 

Zabrana okupljanje na javnim manifestacijama označava različite vrste proslava, kongresa, seminara. Pre 

svega se misli na organizovana okupljanja, ne odnosi se na školsku i radnu sredinu. U takvim sredinama 

može, ali pod obavezom da se obezbedi četiri metra kvadratna po osobi u prostoriji, što znači da je 

udaljenost između osoba dva metra. 

Rad od kuće 

Omogućavanje rada od kuće svim zaposlenima kod kojih to radni proces dopušta - precizno glasi ova 

mera koja je stupla na snagu krajem novembra. 

- Među merama je da se omogući rad od kuće i to iz dva razloga da ljudi ne prave kontakte i da rasterete 

gradski prevoz - rekao je tada ministar zdravlja Zlatibor Lončar. 

Samoizolacija 

Jedna od mera koja je aktivno na snazi je mera samoizolacije. Ova mera je jedna od od prvih uvedenih i 

ona podrazumeva da pacijenti koji su zaraženi, a nemaju izražene simptome moraju da budu u 

samoizolaciji ili kućnom lečenju 14 dana. Kao da su zaraženi, trebalo bi da se ponašaju i svi ostali članovi 

domaćinstva. 

Onlajn škola 

Mera koja je izazvala najviše polemike ujavnosti svakako je ona vezana za škole. Tako na poslednjem 

Kriznom štabu doneta je odluka zbogs ve većeg broja zaraženih u školskoj sredini da se učenici od 5. do 

8. razreda kao i srednjoškolci pošalju na onlajn nastavu od kuće. U školama su ostali po starom principu 



 
 

rada samo najmlađi učenici nižih razreda, ali i oni će, kao i stariji školarci, od 20. decembra na raspust, 

koji je pomeren i prodžen sve do 18. januara. 

Odluka o onlajn nastavi važi i za visoko obrazovanje, pa studenti nastavu slušaju do kuće. 

Sport bez publike 

Sportska sezona u većini sportova uveliko je počela, a jedna od prvih odluka je svakako zabrana 

gledalaca na stadionu. Ta odluka je na snazi gotovo u svim ligama Evrope i sveta. 

Radno vreme do 17h 

Restorani, kafići, barovi, klubovi, kao i igraonice i kladionice zatvaraju se u 17 sati, jedna je od poslednjih 

mera koje je doneo Krizni štab. 

 

 

Zbog korone "van stroja" 3.092 zdravstvena radnika, 83 na bolničkom lečenju zbog OZBILJNOSTI 

KLINIČKE SLIKE 

U Srbiji su trenutno "van stroja" 3.092 zdravstvena radnika. Oni su u izolaciji zbog pozitivnog testa na 

virus korona ili su imali rizične kontakte, rečeno je Tanjugu u Ministarstvu zdravlja. 

Velika većina zaraženih zdravstvenih radnika je na kućnom lečenju, dok su 83 morala na bolničko lečenje 

zbog ozbiljnosti kliničke slike. 

Lekaru danima upozoravaju da je sistem prenapregnut zbog velikog broja zaraženih virusom korona 

kojima je potrebno bolničko lečenje i apeluju na građane da poštuju mere. 



 
 

Sve je više zaraženih zdravstvenih radnika, a svako �iskakanje� predstavlja ozbiljan organizacioni 

problem za kovid bolnice. 

Zamenica direktora Infektivne klinike KCS dr Ivana Milošević u petak je rekla da danima imaju vise od 

400 pregleda u prijamno-trijažnoj kovid ambulanti i da su svi pacijenti koji se leče u toj bolnici na 

kiseoničkoj terapiji. 

Sve je vise i zaraženih zdravstvrenih radnika, a Milošević je navela da su i lekari na respiratorima zbog 

korone i da se strašno brine za svoje kolege. 

- Da li je važnije da se ode na skijanje ili doček Nove godine ili da ostanemo zdravi. Nemojte se izlagati 

virusu, molim vas poštujte mere, ne možemo još dugo ovako da izdržimo - apelovala je Milošević. 

I njen kolega, potpukovnik dr Ivo Udovičić, komandant VMC Karaburma, rekao je da kovid bolnica na 

Karaburmi ima dosta problema u radu, jer je dobar deo zdravstvenog osoblja zaražen, što sa VMA, što iz 

civilnog sistema. 

- U jednom trenutku imali smo 15 lekara na lečenju, što sa VMA, što iz okoline. Najteže je kada lečite 

nekog koga dobro poznajete, ko je sa vama radio u kovid sistemu, ko je vama blizak. To sve treba 

preživeti - rekao je Udovičić. 

 

 

Još 70 medicinskih sestara iz Niša dobija ugovore, posao i u bolnici u Kruševcu 

Još 70 medicinskih sestara iz Kliničkog centra u Nišu dobiće ugovore na neodređeno vreme, izjavio je 

novopostavljeni direktor te ustanove Zoran Perišić i pojasnio da su to zaposlene i zaposleni u toj ustanovi 

već angažovani "na određeno" vreme, kojima će, konačno, biti rešen radni status. 



 
 

Govoreći na TV Belami o novoj kovid bolnici u Kruševcu, koja bi, kroz koji dan trebalo da bude otvorena 

radi rasterećenja sistema u unutrašnjosti, Perišić, koji je i bivši gradonačelnik Niša, kaže da su razgovori 

telefonom sa kandidatima za zaposlenje u novoj kruševačkoj bolnici obavljeni. 

"Ugovori sa njima biće potpisani za stalno(...) Biće neophodno da kandidati imaju negativan antigenski 

test. Ako neko bude pozitivan na tom testu, naravno da će biti zaposlen, ali pošto infekcija prođe. Ne 

treba da brinu kandidati nikako", rekao je. 

Danas će na sajtu Kliničkog centra u Nišu biti rezultati konkursa za rad sa više stotina pacijenata, koji će u 

novom objektu u Kruševcu biti kompletno u kovid rezimu. Radi pojašnjenja, Perišić je dodao da će svi biti 

angažovani u Kruševcu i tamo će ostati da rade, odnosno - neće imati nikakve veze sa ustanovom koju 

on vodi u Nišu. Probni period biće, kaže, šest meseci. U tom periodu, obećava, svi će primati plate. 

Interesovanje je, prenosi, bilo ovakvo: Za 649 mesta, skoro 900 kandidata. Najveći pritisak na mesta za 

farmaceute i lekarske pozicije. 

Epidemiološka situacija u Nišu teška, ali stabilna 

Govoreći o epidemiološkoj situaciji u KC u Nišu, naveo je da je, zbog epidemije, ona teška, ali stabilna. 

Ovih dana je izbalansiran odnos između broja primljenih i otpuštenih, a tu je, nažalost, i određeni broj 

preminulih, naveo je direktor. 

Suprotan primer je, recimo, u Leskovcu u kovid bolnici, gde je broj primljenih na lečenje bio, maltene, 

dupliran juče u odnosu na broj otpuštenih na kućno lečenje. Direktor Kliničkog centra u Nišu Zoran 

Perišić tvrdi da ima dovoljno lekova i preparata. 

Ako se desi da nestane jedan, obavezno postoji zamenski ili generička paralela. Uverava javnost da je sve 

u redu u tom delu. U Srbiji se, podseća Perišić, i dalje najvisš umire od kardiovaskularnih problema. 

Ima li problema u zbrinjavanju populacije u tom delu u Nišu, kaže da se ne rade sve intervencije zbog 

smanjenih kapaciteta. 

Međutim, tvrdi da ima citostatika, ima svega sa liste za lečenje onkoloških bolesnika. 

"Trudimo se da poštujemo protokole i da lečimo onkološke pacijente, ali moraju biti negativni na virus, 

jer virus nikako ne sme ući na onkologiju", podseća i iznosi zakljucak o "nekovid" lečenju u Nišu: 

"Kardiologija - ugrađuju se stentovi, pejsmejkeri, zbrinjava akutni infarkt. Neurohirurgija - rade se sva 

urgentna stanja. Oftalmologija - ne rade se glaukomi, sočiva, ali pre svega zbog celog anesteziološkog 

sistema koji je angažovan u lečenju kovida", rekao je novi direktor najveće medicinske ustanove na 

jugoistoku Srbije za TV Belami. 



 
 

 

Najteži dan u KC Vojvodine, hospitalizovano najviše pacijenata 

Vršilac dužnosti direktora Kliničkog centra Vojvodine Edita Stokić izjavila je da je od 6. marta i početka 

epidemije, 12. decembar bio najteži dan za KCV, jer je hospitalizovan najveći broj pacijenata, odnosno 

obavljeno je i najviše ambalantnih pregleda u kovid ambulanti te ustanove. 

"KCV je bio na ivici što se tiče kapaciteta smeštaja", rekla je Stokić za TV Prva, dodajući da je otvaranje 

novosadskog Sajma, kao privremene bolnice, pomoglo u smeštaju kovid pacijenata.   

Ona je navela da su jutros u KCV 472 bolesnika na hospitalnom lečenju, 33 se nalaze u privremenoj kovid 

bolnici na Novosadskom sajmu, koja je pod ingerencijom KCV, a 29 pacijanata hospitalizovano je u 

pridruženoj kovid jedinici Vojno medicinskog centra u Petrovaradinu.   

Kako je navela, od ovih hospitalizovanih pacijenata 27 zahteva primenu mehaničke ventilacije i najvećem 

broju pacijenta potrebna je i kiseonička potpora koja je veoma intezivna".  

U Vojvodini registrovano 1.337 novih slučajeva zaraze koronavirusom 

Institut za javno zdravlje Vojvodine saopštio je da je tokom prethodnog dana u Vojvodini registrovano 

1.337 novih slučajeva zaraze koronavirusom, uz napomenu da je broj novih slučajeva uvek manji tokom 

vikenda.  

U svim opštinama registruju se visoki nivoi obolevanja, a po broju novih slučajeva najveći broj je 

registrovan u Novom Sadu, 332. Situacija je i dalje kritična u Pančevu, Zrenjaninu, Kikindi, Somboru, 

Subotici i Sremskoj Mitrovici. 



 
 

Broj registrovanih aktivnih slučajeva u Vojvodini je 42.092, ali Institut procenjuje da je taj broj daleko 

veći. 

Najveći broj registrovanih aktivnih slučajeva je u Novom Sadu - 11.815, potom sledi Pančevo sa više od 

4.300, Subotica sa više od 2.900, Zrenjanin sa više od 2.600, Kikinda i Bačka Palanka sa više od 1.400, 

Sremska Mitrovica, Vrbas i Ruma sa više od 1.000 registrovanih aktivnih slučajeva. 

 

 

U Mišoviću na lečenju od korone 18 dece, oporavak mnogo kraći nego kod odraslih 

BEOGRAD - U Bolnici za dečije i plućne bolesti u KBC "Dragiša Mišović" trenutno se leči 18 dece zaraženih 

virusom korona. 

Dr Olivera Ostojić, upravnica dečje bolnice u Mišoviću, kaže da su tokom vikenda imali više otpusta 

mališana, nego prijema. 

"Poslednje nedelje karakteriše da dobijamo na bolničko lečenje više mlađu decu, bebe. Inače imamo sve 

uzraste do 17 godina", navela je Ostojić za TV Pink. 

Ona je naglasila da je klinička slika kod dece lakša ili srednje teška, da se manifestuje bolovima u grlu, 

povišenom temperaturom, suvim kašljem. 

"Kod neke dece dođe do kratkotrajne potrebe za kiseonikom ili se potvrdi upala pluća", pojašnjava ona. 



 
 

Od sredine marta do danas u dečjoj bolnici u Mišoviću lečeno je više od 600 pacijenata različitih uzrasta. 

Mali broj, desetak pacijenata, imao je nešto težu kliničku sliku. 

"Deca sa težom kliničkom slikom su prevedena na tercijarni nivo lečenja. Jedno dete je bilo i na 

respiratoru. Svi su se oporavili. Oporavak kod dece je mnogo kraći nego kod odraslih. Oni su posle pet do 

sedam dana izlečeni", navela je Ostojić. 

Napominje da po izlasku iz bolnice deca ostaju još 14 dana izolacije i da se oni obično potpuno oporave. 

Deca koja treniraju pošteda traje tri do šest meseci. 

 

 


